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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatala

Irományszám :

Érkezett : 2016 AUG 1 1

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Matolcsy Györgynek

a Magyar Nemzeti Bank elnökének

„A Quaestor-károsultak is hozzájutnak a kártalanításhoz? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Elnök Úr !

2016. augusztus 5-én jelent meg az MNB közleménye, miszerint „Magyar Nemzeti Bank és a
Befektető-védelmi Alap között létrejött szerződés alapján az MNB legfeljebb 12 milliárd forin t

értékben likviditási kölcsönt nyújt a Befektető-védelmi Alap részére annak érdekében, hogy az
mielőbb megkezdhesse a tőkepiacról szóló 2001 . évi CXX. törvény szerint kifizetendő kártalanítás

jogosultak részére történő teljesítését.” Jegybanki források alapján a média alapvetően úgy számolt
be az eseményről, minthogy immáron nincs akadálya annak, hogy a 6 millió forintos értékhatárig ,
fiktív-valós kötvények megkülönböztetése nélkül minden károsult megkaphassa a kártérítést .

Abból a célból, hogy az Országgyűlés megalapozott és hiteles információkkal rendelkezhessen a
brókerbotrányok áldozatait megkülönböztetés nélkül, joggal megillető kártalanítás kifizetésének
részleteirő l, szükségesnek tartom, hogy Elnök Úr az alábbi kérdések megválaszolásával segítse el ő
az Országgyűlés munkáját :

1. Hogyan áll jelenleg a brókerbotrányok károsultjainak kártalanítása? A hivatkozott 1 2
milliárdos kölcsön a már folyamatban lévő kártalanítási program folytatását vagy
újrakezdését jelenti?
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2. Valóban megkülönböztetés nélkül minden károsult hozzájut a hivatkozott 1 2
milliárdos keretösszegből a kártalanításhoz, vagy továbbra is különbséget teszne k
köztük, így pl.: nem vagy nem minden Quaestor-károsult juthat pénzéhez ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016 . augusztus 9 .

Dr. Szakács László
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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